
BR.0002.10.2016

PROTOKÓŁ NR XXVII/16
z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 19 października 2016 roku

XXVII sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania
Dziedzictwa  Kulturowego,  Informacji  i  Edukacji  w  Wilamowicach,  ul.  Paderewskiego  3
(I piętro, sala konferencyjna).

Obradom przewodniczył:
Pan Władysław Carbol – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w  Wilamowicach

Czas trwania:   od godz. 14.30 do godz. 16.10.
                         
Obecni:
12 radnych na stan 15 
oraz zaproszeni goście - wg listy obecności załączonej do protokołu:

– Marian            Trela - Burmistrz Wilamowic
– Andrzej Kołtun - Sekretarz Gminy
– Zyta Blachur-Majdak - Skarbnik Gminy
– Edward Grzywa - Adwokat
– Kazimiera Gabryś - Kierownik Wydz. SG
– Bożena Sobocińska - Kierownik ZOSiP
– Dorota Nikiel - Radna Powiatu Bielskiego
– Sołtysi sołectw Gminy Wilamowice
– Redaktor Gazety „Region”

PRZEBIEG OBRAD:

Punkt 1. Otwarcie sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Władysław Carbol  otworzył XXVII po
wyborach  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach,  powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości  a
następnie, na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych na stan 15,
co stanowi o prawomocności obrad. Wiceprzewodniczący Władysław Carbol dodał, że nieobecni
radni, w tym Przewodniczący Rady Miejskiej, usprawiedliwili swoją nieobecność.

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący  RM  Władysław  Carbol  odczytał  proponowany  porządek  obrad,  który
wszyscy otrzymali:
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28 września

2016 r.
4. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  przeprowadzonej  w  Urzędzie  Gminy  w

Wilamowicach w zakresie oceny realizacji wybranych uchwał Rady Miejskiej.
5. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
6. Wystąpienia zaproszonych gości.
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016.
8. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017.
9. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w

Wilamowicach oraz Burmistrzowi Wilamowic za rok 2015.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zawarcia porozumienia z Powiatem Bielskim na wykonanie dokumentacji  projektowej na

zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.  Bł.  Abpa  Józefa  Bilczewskiego  w
Wilamowicach”;

2) przyznania  jednorazowej  zapomogi  z  tytułu  urodzenia  trojga  lub  więcej  dzieci  podczas
jednego porodu;

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;
4) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.
11. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
12. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
13. Zakończenie sesji.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol – Czy są wnioski do porządku obrad?

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Norymberczyk poprosił o rozszerzenie punktu 4. i
dodanie  informacji  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  w  Miejsko-Gminnym  Ośrodku  Kultury  w
Wilamowicach w zakresie wydatkowania środków budżetowych w 2016 roku.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol – Ja wnioskuję o dodanie po punkcie 9. informacji o
oświadczeniach majątkowych złożonych Wojewodzie Śląskiemu przez Przewodniczącego Rady
Miejskiej  w  Wilamowicach  i  Burmistrza  Wilamowic  za  rok  2015,  dziś  wpłynęło  pismo  z  tą
informacją i możemy zrealizować temat z planu pracy Rady Miejskiej.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol – Kto jest „za” rozszerzeniem porządku obrad?
„Za” – 12 głosów.

Przyjęty porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28 września

2016 r.
4. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  przeprowadzonej  w  Urzędzie  Gminy  w

Wilamowicach w zakresie oceny realizacji wybranych uchwał Rady Miejskiej oraz o kontroli
w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Wilamowicach w zakresie wydatkowania środków
budżetowych w 2016 roku.
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5. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
6. Wystąpienia zaproszonych gości.
7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016.
8. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017.
9. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w

Wilamowicach oraz Burmistrzowi Wilamowic za rok 2015.
10. Informacja  o  oświadczeniach  majątkowych  złożonych  Wojewodzie  Śląskiemu  przez

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  oraz  Burmistrza  Wilamowic  za  rok
2015.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zawarcia porozumienia z Powiatem Bielskim na wykonanie dokumentacji  projektowej na

zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.  Bł.  Abpa  Józefa  Bilczewskiego  w
Wilamowicach”;

2) przyznania  jednorazowej  zapomogi  z  tytułu  urodzenia  trojga  lub  więcej  dzieci  podczas
jednego porodu;

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;
4) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.
12. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
13. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
14. Zakończenie sesji.

Punkt 3.   Przyjęcie protokołu obrad XXVI sesji  Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 28
września 2016 r.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol – Protokół został  wyłożony do wglądu w Biurze
Rady Miejskiej i  obecnie znajduje się na sali  obrad. Radni nie zgłosili  do protokołu pisemnych
poprawek ani  uzupełnień.  Protokół  został  podpisany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej  i
będzie zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej.

Punkt 4.  Informacja Komisji  Rewizyjnej  o kontroli  przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w
Wilamowicach w zakresie oceny realizacji wybranych uchwał Rady Miejskiej oraz o kontroli
w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Wilamowicach w zakresie wydatkowania środków
budżetowych w 2016 roku.

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Jerzy Norymberczyk –  Obie  kontrole  przeprowadzono
realizując  zadania  zlecone  Komisji  Rewizyjnej  przez  Radę  Miejską  w  Wilamowicach,  przyjęte
uchwałą nr XVII/136/15 z dnia 30 grudnia 2015 roku. 

W dalszej kolejności Pan Jerzy Norymberczyk poinformował, m.in., że:

Kontrola  w  Urzędzie  Gminy  w  Wilamowicach  odbyła  się  dnia  28 września   2016  r.
Przedmiotem  kontroli  była  ocena  realizacji  wybranych  uchwał  Rady  Miejskiej  w
Wilamowicach.
Kontrolujący wysłuchali wyjaśnień Sekretarza Gminy odnośnie realizacji kontrolowanych uchwał i
zapoznała się ze zgromadzoną dokumentacją. 
W wyniku czynności kontrolnych kontrolujący dokonali następujących ustaleń:
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1. Zostały zrealizowane,  z  przekazaniem środków finansowych,  uchwały Rady Miejskiej  w
Wilamowicach:

• Uchwała  nr  XVIII/144/16 z  dnia  27  stycznia  2016  r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  w  postaci  dotacji  celowej  dla  Miasta  Bielska-Białej  na  dofinansowanie
działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej;

• Uchwała  nr  XIX/152/16 z  dnia  10  marca  2016  r.  w  sprawie  przekazania  środków
finansowych  dla  Komendy  Miejskiej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Bielsku  –  Białej  z
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu nowego samochodu ratowniczo – gaśniczego
dla Jednostek Ratowniczo – Gaśniczych PSP;

• Uchwała nr XX/164/16 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej
w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Bielskiego  w  2016  roku  z  przeznaczeniem  na
dofinansowanie wydatków ponoszonych przez Powiat w związku ze świadczeniem usług
przewozowych w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2016 roku;

• Uchwała  nr  XXI/174/16 z  dnia  25  maja  2016   r.  w  sprawie  przekazania  środków
finansowych dla Szpitala Pediatrycznego w Bielsku-Białej z przeznaczeniem na pokrycie
wydatków inwestycyjnych związanych z zakupem aparatury medycznej w zakresie ochrony
zdrowia.

2. Uchwała  nr   XVIII/145/16  z  dnia  27  stycznia  2016  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie Porozumienia pomiędzy Gminą Wilamowice a Gminą Bielsko - Biała w zakresie
powierzenia  wykonania  zadania  -  zapewnienie  opieki  bezdomnym  zwierzętom –
Porozumienie w zakresie zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom obowiązuje do końca
2016 roku, dotacja jest przekazywana miesięcznie w kwocie 2.700,00 zł.

3. Uchwała  nr  XX/165/16  z  dnia  27  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  zawarcia  porozumienia
pomiędzy  Gminą  Wilamowice  a  Gminą  Brzeszcze  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania
oświetlenia ulic i dróg publicznych –  Dnia 4 maja 2016 roku podpisano porozumienie, w
wyniku  przetargu  wyłoniono  wykonawcę  na  wykonanie  oświetlenia  ulicznego.  Termin
wykonania do dnia 10 grudnia 2016 r.

4. Uchwała nr XX/166/16 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  w sprawie  zawarcia porozumienia z
Powiatem Bielskim na  budowę chodników wzdłuż dróg powiatowych na terenie  Gminy
Wilamowice – Dnia 5 maja 2016 roku podpisano umowę na wykonanie projektu budowlano
– wykonawczego na budowę chodnika przy ul.  Bł.  Abpa Józefa Bilczewskiego oraz na
wykonanie projektu budowlano – wykonawczego na budowę chodnika przy ul. Odsole w
Hecznarowicach. Termin wykonania do dnia 30 listopada 2016 roku.

5. Uchwała nr XXII/187/16  z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie  zawarcia porozumienia z
Powiatem Bielskim na wykonanie dokumentacji projektowej na zadanie pn.: „Przebudowa
drogi  powiatowej  – ul.  Pięknej  w Zasolu  Bielańskim na odcinku od skrzyżowania  z  ul.
Zaciszną do skrzyżowania  z ul. Mostową/ul.  Ptasznik” -  Dnia 7 lipca 2016 roku zawarto
umowę  na  wykonanie  projektu  budowlano  –  wykonawczego  na  przebudowę  drogi
powiatowej ul. Pięknej w Zasolu Bielańskim. Termin wykonania do dnia 30 listopada 2016
roku.

Komisja stwierdziła, że realizacja uchwał przebiega zgodnie z założeniami.

Kontrola  w  Miejsko  –  Gminnym  Ośrodku  Kultury  w  Wilamowicach,  w  zakresie
wydatkowania środków budżetowych w 2016 roku, odbyła się dnia 12 października 2016 r. 
Komisja zapoznała się z dokumentami dotyczącymi działalności M-GOK, w zakresie dostępnym
dla członków Komisji, tj.: wykonanie planu finansowego za okres 01.01.2016 r. - 30.06.2016 r. oraz
zadania realizowane w I półroczu 2016 r.
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Kontrolujący dokonali następujących ustaleń:

1. Przychody M-GOK w Wilamowicach za okres I – VI 2016 r. wynosiły:
• dotacje z budżetu 651.114,00 zł
• przychody ze sprzedaży usług własnych    96.165,11 zł
• pozostałe przychody       4.061,92 zł
2. Koszty M-GOK w Wilamowicach za okres I – VI 2016 r. wynosiły:
• wynagrodzenia i świadczenia na rzecz pracowników 439.396,00 zł
• amortyzacja     4.522,00 zł
• materiały i energia   68.656,95 zł
• usługi obce 212.538,09 zł
• koszty pozostałe   19.226,19 zł
• pozostałe koszty operacyjne        668,92 zł
3. Zobowiązania na koniec kontrolowanego okresu wynosiły   30.345,19 zł
4. Należności na koniec kontrolowanego okresu wynosiły           7.070,00zł 

(z tytułu dostaw towarów i usług)
5. W I półroczu 2016 r.  M-GOK, w ramach projektu z Ministerstwem Kultury i  Dziedzictwa

Narodowego,  przygotował  imprezę  „Wilamowskie  Śmiergusty  –  odrębność  kulturowa
Wilamowic”.

Komisja  nie  wniosła  żadnych  zastrzeżeń  do  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka
Kultury w ramach działań objętych kontrolą.

Wiceprzewodniczący  RM  Władysław  Carbol –  Czy  w  temacie  kontroli  są  pytania  do
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? Nie widzę, przechodzimy do kolejnego punktu.

Punkt 5. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

Radny z Pisarzowic Maciej Derbin – do radnej powiatowej – sprawa dotyczy świateł na przejściu
dla pieszych na ulicy Bielskiej, Zdrowej i Skotnicy. Rozmawialiśmy już na ten temat i miała być
złożona pisemna interpelacja, czy jest już odpowiedź?
Radny z Pisarzowic Andrzej  Nycz –  do radnej  powiatowej  – czy jest  możliwość oznaczenia
skrajni drogi Kęckiej i Krakowskiej? 
Radny ze Starej Wsi Jerzy Norymberczyk  – do radnej powiatowej – Czy jest decyzja odnośnie
odcinka drogi od ronda w kierunku Starej Wsi.
Radny z Dankowic Andrzej Sadlok – Wnioskuję o publikowanie protokołów z posiedzeń komisji
w Biuletynie Informacji Publicznej. Społeczeństwo interesuje się tematami, którymi zajmujemy sięw
czasie posiedzeń komisji, wówczas również dyskusja nad proponowanymi uchwałami jest szersza
niż na samej sesji.

Punkt 6. Wystąpienia zaproszonych gości.

Radna Powiatu Bielskiego Dorota Nikiel – do radnych z Pisarzowic – dostaliśmy pozytywną
decyzję, jeżeli chodzi o znakowanie ulicy Bielskiej między stawami, będzie to obrzeże zrobione, z
jednej i  z  drugiej strony będą odblaski. Jeżeli chodzi o te dwa dęby, to po wizji,  jeżeli zostanie
uznana  zasadność  ich  usunięcia,  wystąpimy  do  Pana  Burmistrza  o  zgodę  i  drzewa  zostaną
wycięte.
Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – zabrała głos odnośnie porządku po odpustach – Jak to teraz
wygląda, kto będzie sprzątał?
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Punkt 7 – 8.
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016.
Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2016/2017.

Temat omówiła Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska.
W/w informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Dyskusja:

Radny Andrzej Sadlok – Na temat oświaty można mówić bardzo dużo, wiemy czym oświata jest
dla naszego społeczeństwa. Pani kierownik bardzo szeroko przedstawiła tą sprawę po raz drugi,
bo przedstawiała już wcześniej na naszej „komisji  oświatowej”. Cieszymy się z tego, że mamy
szkoły  co  raz  ładniejsze,  doposażone  w  pomoce  naukowe,  wysoko  wykwalifikowaną  kadrę
nauczycielską.  Niestety  miniony  rok  był  dla  szkół  nieszczęśliwy  jeśli  chodzi  o  wyniki
egzaminacyjne, szczególnie szkół podstawowych, łącznie z moją – w Dankowicach. Dyrektorzy
mówili tutaj o przyczynach słabszych wyników egzaminacyjnych. Chciałem zauważyć, że w naszej
gminie  62%  nauczyli  to  nauczyciele  dyplomowani,  czyli  najwyżej  wykształceni,  zatem  można
wnioskować,  że  również  wyniki  egzaminacyjne  powinny  być  proporcjonalne  do  stopnia
wykształcenia  nauczycieli.  Czy  któryś  z  nauczycieli  starających  się  o  stopień  nauczyciela
dyplomowanego przed komisją kwalifikacyjną nie zdał egzaminu?
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska – Nie słyszałam o takim przypadku w bieżącym roku.
Natomiast od 2000 roku, bo wtedy została wprowadzona zmiana do ustawy karta nauczyciela,
która rozdzieliła sposób zatrudniania nauczyli od stopnia awansu, wiem że były takie sytuacje. W
tym roku dwie osoby ubiegały się o awans na stopień nauczyciela dyplomowanego i dwie osoby
ten stopień otrzymały. My tej procedury nie prowadzimy bo w kompetencji kuratora oświaty jest
nadanie stopnia nauczyciela dyplomowanego. Zgodnie z zarządzeniem Pana Burmistrza byłam
przewodniczącą ośmiu komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli, którzy ubiegali się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego i wszyscy nauczyciele te egzaminy zdali. Jestem zachwycona
tym, jakich mamy nauczycieli.  Jestem tutaj dopiero dwa lata i widzę niesamowity potencjał, np.
mamy nauczycielkę, która w tym roku zdawała na stopień nauczyciela mianowanego a w miesiącu
wrześniu otrzymała tytuł doktora z fizyki. Jestem pełna podziwu dla sposobów pracy nauczycieli z
uczniami.
Radny Andrzej Sadlok  – Cieszę się, że mamy tak wykwalifikowaną kadrę, tylko żeby to było
przełożone na wyniki egzaminów. 
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska –  Nie  będziemy w tej  chwili  przeprowadzać rankingu
szkół,  wyniki  są  zaprezentowane  w  tabelach.  Każdy  z  dyrektorów  omawiał  wyniki  i  omawiał
przyczyny. Dodam, że w styczniu ogłoszono, że sprawdzian po VI klasie jest ostatni raz, w związku
z tym stosunek do tego sprawdzianu też był  inny niż  w latach poprzednich.  Co roku są inne
zadania  egzaminacyjne i  trudno je  standaryzować tak,  żeby miały  taki  sam poziom trudności.
Kolejna  rzecz,  to  sami  uczniowie  i  ich  stosunek  do nauki,  który jest  różny.  Są  też  przyczyny
zdrowotne, intelektualne i rodzinne. Oprócz tego zawsze się mówiło, że egzamin to 80% szczęścia
i  20%  wiedzy.  Może  nauczyciel  w  trakcie  roku  szkolnego  wyżej  oceniłby  ucznia  niż  taki
jednorazowy efekt sprawdzianu.
Radny Andrzej Sadlok – Nasza młodzież nie jest wyalienowana ze społeczności ogólnej populacji
uczniów, bo w innych przypadkach, innych szkołach, innych środowiskach są podobne problemy
jak u nas. Myślę, że w następnym roku te wyniki egzaminacyjne będą lepsze.
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska – 100% to jest idealny wynik a w całej Polsce wynosi on
60%. 
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Radny Andrzej Sadlok – Jeżeli mamy tak wykształconą kadrę to powinniśmy mieć lepsze wyniki.
Dobry trener  ma dobrą  drużynę,  słaby trener  nie  ma wyników,  tak  jest  w sporcie.  Jako stary
nauczyciel pamiętam czasy kiedy nie było egzaminów, śmiesznych dla mnie egzaminów po szkole
podstawowej po VI klasie, kolejnych w gimnazjum, a była porządna matura w latach 70 – 80, teraz
matura jest śmieszna dla mnie i takie są opinie nie tylko moje. Pani Kierownik przedstawiła nam
tutaj, że wszystko jest „cacy, cacy” ale to nie tak do końca jest. Te wyniki mnie bolą, łącznie z moją
szkołą – w Dankowicach.
Radny Andrzej Sadlok – Nauczyciele w miarę dobrze zarabiają, dyrektorzy zarabiają dobrze, a
obsługa, to co wczoraj mówiłem na komisji, niestety nie jest traktowana w sposób właściwy. Chcę
powiedzieć przy wszystkich: pracownica naszej szkoły, 41 lat stażu pracy, na stanowisku woźnej,
na rękę zarabia 1472 zł. Czy widzimy tutaj sprawiedliwość społeczną? Nie widzimy. Proszę w tym
temacie o zajęcie jakiegoś stanowiska i tym ludziom poprawić bo są przed emeryturą.
Wiceprzewodniczący  RM  Władysław  Carbol  – W  przyszłym  roku  rozpocznie  się  reforma
oświatowa  czyli  stopniowe  wygaszanie  gimnazjów,  czy  jest  jakaś  symulacja,  która  określi  ile
oddziałów będziemy mieli mniej?
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska – Obecnie mamy projekty – prawo oświatowe i ustawa
wprowadzająca, czekamy na ustawę. Projekt wyraźnie mówi o tym, że od 1 września 2017 roku
nie będzie naboru do I klasy gimnazjum. Dzieci, które ukończą klasę VI pójdą do VII. W przeciągu
dwóch kolejnych lat nie będziemy mieli mniej dzieci, dopiero w roku 2019, bo wtedy dzieci, które
ukończą VIII klasę szkoły podstawowej pójdą do szkoły do liceum i w tym samym roku dzieci, które
ukończą  III  klasę  gimnazjum  pójdą  do  liceum  a  już  do  klasy  IX  nikt  nie  pójdzie.  Analiza
demograficzna pokazuje, że w jednym roczniku gimnazjum jest średnio 200 uczniów a więc nie
będzie 7 klas. Obecnie około 10% uczniów, którzy są absolwentami klas VI idzie do gimnazjów w
innych miejscowościach.  
Na  spotkaniu  z  przedstawicielami  kuratorium podano  informację,  że  gimnazja  mogą  być  albo
zlikwidowane, albo przekształcone w VIII klasową szkołę podstawową albo włączone do innej VIII
klasowej szkoły podstawowej albo włączone do liceum ogólnokształcącego, technikum czy szkoły
branżowej. Różne są możliwości. W naszej gminie mamy trzy gimnazja, dwa w zespołach a trzecie
nie  jest  w  zespole  ale  jest  w  tym  samym  budynku  co  szkoła  podstawowa.  Kłopot  będzie  w
Hecznarowicach i w Starej Wsi, natomiast projekt ustawy mówi również o tym, że uczniowie mogą
w szkole podstawowej uczyć się w oddziałach, które są poza miejscem siedziby tej szkoły. Jest
alternatywa dwuzmianowości w szkole w Hecznarowicach czy w Starej Wsi, czy też klasę VII – VIII
zlokalizować w innym obiekcie.
Radny Michał Sztafiński – Czy będzie miała Pani odwagę powiedzieć to w Hecznarowicach na
zebraniu?
Radny Jerzy Norymberczyk – Albo w Starej Wsi?
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska – Powiedziałam, że trzeba dokonać wyboru.
Radny Michał Sztafiński – Dwuzmianowość w szkole w Hecznarowicach już była i nic się nie
działo. Nie widzę potrzeby żeby te dzieci nie chodziły do Hecznarowic do szkoły. 
Radny Jan Sztafiński – W związku z wynagrodzeniem dla obsługi – Czy jest coś takiego jak
wysługa lat?
Kierownik ZOSiP Bożena Sobocińska – Tak.
Radny Jan Sztafiński – Słyszałem takie głosy, że jest ona wliczana do wypłat i tej wysługi nie
widać. Po drugie, widzę że młode osoby na stanowisku np. w kuchni zarabiają podobnie jak te
osoby, co mają przepracowane 35 – 40 lat. Jak to jest? Proszę się temu przyjrzeć.
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Burmistrz Marian Trela – Będziemy tworzyli  budżet na następny rok, przedstawimy propozycję i
zobaczymy jak to będzie wyglądało. W ubiegłym roku do oświaty dopłaciliśmy ponad 6 mln zł.
Jeżeli będziemy chcieli w jakiś sposób zmienić proporcje wynagrodzeń, to będziemy musieli do
nich  więcej  dopłacić,  czyli  mniej  przeznaczyć  na  inwestycje  czy  inne  zadania.  Będziemy
procedować budżet w najbliższym czasie, bo do 15 listopada będzie projekt budżetu złożony do
Pana Przewodniczącego, i wtedy zobaczymy na ile będzie nas stać.
Wiceprzewodniczący  RM  Władysław  Carbol  –  Czy  są  jeszcze  jakieś  pytania?  Nie  widzę,
przechodzimy do punktu 9.

Punkt  9.  Informacja  o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady
Miejskiej w Wilamowicach oraz Burmistrzowi Wilamowic za rok 2015.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol przypomniał, że obowiązek składania oświadczeń
majątkowych wynika z art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

Następnie  Wiceprzewodniczący  Władysław  Carbol odczytał  informację  o  oświadczeniach
majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Wilamowicach, z której wynika, że
wszyscy radni terminowo, tj. do dnia 30 kwietnia 2016 r., złożyli oświadczenia majątkowe za rok
2015. Złożone oświadczenia majątkowe podlegały kontroli formalnej oraz analizie porównawczej,
w wyniku której  nie stwierdzono nieprawidłowości.  W dalszej kolejności oświadczenia majątkowe
zostały  przekazane  do  urzędu  skarbowego,  właściwego  ze  względu  na  miejsce  zamieszkania
osoby składającej oświadczenie majątkowe, oraz opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.

W/w informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz  Wilamowic  Marian  Trela odczytał  informację  z  analizy  oświadczeń  majątkowych
złożonych Burmistrzowi Wilamowic za rok 2015.

W/w informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt  10.  Informacja  o  oświadczeniach  majątkowych  złożonych  Wojewodzie  Śląskiemu
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach oraz Burmistrza Wilamowic za rok
2015.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol odczytał informację o oświadczeniach majątkowych
złożonych Wojewodzie Śląskiemu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wilamowicach oraz
Burmistrza Wilamowic za rok 2015.

Odnośnie oświadczenia maj  ą  tkowego Przewodniczącego RM w Wilamowicach:
1. Przedmiotowe oświadczenie zostało złożone w terminie ustawowym.
2. W wyniku analizy oświadczenia nie stwierdzono nieprawidłowości.
Odnośnie oświadczenia maj  ą  tkowego Burmistrza Wilamowic:
1. Przedmiotowe oświadczenie zostało złożone w terminie ustawowym.
2. W wyniku analizy oświadczenia nie stwierdzono nieprawidłowości.

W/w informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Punkt 11. Podjęcie uchwał w sprawie:

Wiceprzewodniczący  RM  Władysław  Carbol  – Wszystkie  projekty  uchwał  były  omawiane
i opiniowane na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej w Wilamowicach.

1) zawarcia porozumienia z Powiatem Bielskim na wykonanie dokumentacji projektowej
na zadanie pn.: „Przebudowa drogi powiatowej – ul. Bł. Abpa Józefa Bilczewskiego w
Wilamowicach”;

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol odczytał projekt uchwały.
– Czy ktoś ma pytania?
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 12 radnych obecnych na sali:
„Za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/217/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 19 października 2016 r.

zawarcia porozumienia z Powiatem Bielskim na wykonanie dokumentacji  projektowej  na
zadanie  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  –  ul.  Bł.  Abpa  Józefa  Bilczewskiego  w
Wilamowicach”

***

2) przyznania  jednorazowej  zapomogi  z  tytułu  urodzenia  trojga  lub  więcej  dzieci
podczas jednego porodu;

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol odczytał projekt uchwały.
– Czy ktoś ma pytania?
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 12 radnych obecnych na sali:
„Za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/218/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 19 października 2016 r.

przyznania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia trojga lub więcej dzieci podczas
jednego porodu

***
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3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

Skarbnik Gminy Zyta Blachura-Majdak odczytała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol:
– Czy ktoś ma pytania?
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 12 radnych obecnych na sali:
„Za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/219/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 19 października 2016 r.

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice

***

4) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016.

Skarbnik Gminy Zyta Blachura - Majdak odczytała projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol:
– Czy ktoś ma pytania?
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 12 radnych obecnych na sali:
„Za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/220/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 19 października 2016 r.

w sprawie wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2016

***

Punkt 12. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
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Burmistrz  Wilamowic  Marian  Trela –  W  statucie  gminy  Wilamowice  nie  został
określony obowiązek publikowania protokołów z posiedzeń komisji Rady Miejskiej ale można ten
zapis wprowadzić bo jest to informacja publiczna.
Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – Porządkowanie terenu trzeba będzie unormować.
Radna  Powiatu  Bielskiego  Dorota  Nikiel  – Jeżeli  chodzi  o  światła,  zarząd  dróg  na  dzień
dzisiejszy niestety nie zamontuje świateł. Samo wykonanie jest drogą inwestycją i nie ma tego w
budżecie. Robiąc drogę Bielską i wykonując wysepki zamierzano ograniczyć prędkość. Wiem, że
to się nie sprawdza. Najbliższa możliwość wykonania tego będzie przy remoncie drogi, wcześniej
nie uda się nic wynegocjować.
Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol  – Jeżeli  nie mają tego w budżecie to może na
przyszły rok zaplanują? Trzeba monitować w tej sprawie.
Radna Powiatu Bielskiego Dorota Nikiel – Jeżeli chodzi o drogę do ronda, czekamy aż przyjdzie
potwierdzenie promesy i będą to robić.
Jeżeli chodzi o pasy na ulicy Krakowskiej i Kęckiej to będę pisać w tej sprawie interpelację na
najbliższą sesję.

Punkt 13. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Radny z  Hecznarowic Michał  Sztafiński –  Na ulicy Szkolnej  w  Hecznarowicach  oświetlenie
uliczne bardzo późno się włącza a świeci się do godziny 8.30 rano. 
Kierownik Wydz. SG Kazimiera Gabryś – Widocznie zegar jest przestawiony, zgłosimy to.
Sołtys  Hecznarowic  Wiesław  Jarosz –  Dostałem  telefon  o  zebraniu  brzegu  Soły  na  ulicy
Nowowiejskiej, 200 metrów poniżej ulicy w stronę Bielan. Brzeg był  tam wykonywany dwa lata
temu  ale  rzeka  była  teraz  bardzo  duża  i  woda  ten  brzeg  porwała.  Chciałbym,  żebyśmy tam
pojechali na wizję lokalną.
Burmistrz Wilamowic Marian Trela – Zarząd Melioracji  i  Urządzeń Wodnych zna już sprawę,
wystąpiliśmy do urzędu marszałkowskiego o zabezpieczenie środków na tą wyrwę. 

Punkt 14. Zakończenie sesji.

Wiceprzewodniczący RM Władysław Carbol –  Podziękował wszystkim za przybycie na XXVII
sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 16.10).

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
Władysław Carbol

Protokołowała:
Ewa Smolarska

                             


